
 

Skolebestyrelsesmøde 

Randersgades Skole 
 

 

      

 

08. februar 2022 i tidsrummet 17.00-19.00 
O=Orientering 
D=Drøftelse 
B=Beslutning/udtalelse 

Mødedeltagere: 
Frederik Nissen (FN), formand 
Bo Kristian Have (BHK), forældrerepræsentant 
Mette Boye H. Beck (MBB), forældrerepræsentant 
Ole Kassow (OK), forældrerepræsentant 
Simon Pedersen (SP), forældrerepræsentant 
Anne Kuld (AK), forældrerepræsentant 
Kathrine Hegelund (KH) forældrerepræsentant 
 
Christina Rinaldo (CR), medarbejderrepræsentant 
Thomas Carstensen (TC), medarbejderrepræsentant 
Ainayer Ramos, elevrepræsentant 
Agnes Bruun Wisoft, elevrådsrepræsentant 
 
Lotte la Cour Thomsen (LLC). Ledelsesrepræsentant 
Magnus Udam (MU), ledelsesrepræsentant 
Jesper Lysgaard (JL), ledelsesrepræsentant + referent 

 Afbud: 
Christina Rinaldo (CR), medarbejderrepræsentant 
Thomas Carstensen (TC), medarbejderrepræsentant 
Ainayer Ramos, elevrepræsentant 
Agnes Bruun Wisoft, elevrådsrepræsentant 
Anne Kuld (AK), forældrerepræsentant 
Kathrine Hegelund (KH) forældrerepræsentant 

 
 

Punkt 1 5 min. 
B 

Godkendelse af dagsorden og referat FN 

Referat: 



Referatet godkendt med underskrift.  
Dagsorden godkendt.  

 
 

Punkt 2 10 min. 
O 

Nyt fra medarbejdere og elevråd CR, TR og 
RD 

Der gives en kort orientering om dagligdagen på skolen. Ligeledes gives en kort status 
på elevrådets arbejde.  
Referat: 
Idrætssalen er endnu ikke færdig. Der er blevet rykket for færdiggørelsen flere 
omgang, og det følges ledelsesmæssigt tæt.  
Elevrådet står klar til at åbne Loungen. Der iværksættes snarest elevrådsmøder igen.  
Januar har naturligvis været præget af Corona, og det har fyldt meget i hverdagen.  
 

 
 

Punkt 3 15 min. 
O 

Nyt fra ledelsen LLC 

Der gives en kort status om dagligdagen på skolen. Fokuspunkter vil på mødet være 
sygefravær og administration. 
Referat: 
Det er stadigt uklart, hvor stor testkapaciteten er efter vinterferien.  
På Randersgades Skole holder vi frem til ferien fast i årgangsopdelte pauser mm, og 
ser situationen an.  
Ministerielt er det besluttet, at der ikke skal læses erstatningstimer for det 
undervisning, der måttet have været gået tabt under Coronaen.  
 
Der er ca. 35 indskrevet til kommende skoleår. Om tallet holder, vil tiden vise.  
Der er afholdt indskrivningsmøde og der er indkaldt til kommende forældremøder for 
skolestarterne.  
Der er i denne uge møde med 4. årgang i forhold til klassesammenlægning.  
Der afvikles terminsprøver for ottende og niende årgang i denne uge. Niende 
klasserne har fremlagt projektopgaverne i denne uge.  
Der afholdes MUS samtaler i denne tid.  
I KKFO´en holdes der frem til vinterferien fast i årgangsopdelingen.  
Referat: 

 
 

Punkt 4 15 min. Økonomi LLC 

Afsluttet økonomi år og budget for 2022 
 
Status og information, samt eventuelle spørgsmål 

Referat: 
 
Skolens budget er ca. 24 millioner, hvoraf størstedelen anvendes på lønninger. Der 
budgetteres med ca. en halv million til undervisningsmidler.  



Elever i BUF fleks indgår også i skolens budget.  
 
Herudover gennemgik Lotte la Cour under dette punkt skolens budget.  
Ambitionen er, at budgettet går i nul. Bestyrelsen har ingen anmærkninger til 
budgettet.  
 
Politisk set er det besluttet, at eleverne på tredje årgang skal starte i klub 1. maj. Det 
har en betydning for KKFO´en økonomi.  

 
 

Punkt 5  20 min.  
 

Klassesammenlægninger og klassedannelser LLC 

Vi skal have diskuteret og lavet principper for klassedannelse ved skolestart. 
 
Så lægger vi planen for 4 klasse som et eksemplarisk forløb – med 
forældrekommentarer   
Referat: 
LLC gennemgik planen for 4. årgang. Der kom inputs til planen fra bestyrelsen. FN 
laver et udkast til et princip til næstkommende skolebestyrelsesmøde.  
MU og LLC laver et udkast i forhold til klassedannelse med henblik på nulte årgang.  

 
 

Punkt 6 10 min. 
 

Vores fysiske ansigt ud ad til LLC 

Nu er skiltet i porten nede – hvordan skal vi ”ses” fra Randersgade og hvordan skal 
skolens ”ansigt” se ud? 

Referat: 
Der kom følgende inputs fra bestyrelsen: 

- Der spilles bold i porten. Det skal udsmykningen kunne imødekomme 
- Vigtigt med inddragelse af eleverne 
- Kan være et formidlingssted  
- Plantevæg 
- Skoleprojekt 
- Ejerskab er vigtigt 

 

Punkt 7 25  min. Sommerens valg til bestyrelsen FN/LLC 
Gennemgang af indkomne materialer (plan) fra forvaltningen. 
Hvordan forbereder vi os? 

Referat: 
Processen skal ifølge tidsplanen fra forvaltningen iværksættes i april.  
 
Der blev sammensat et udvalg, der sammen med Lotte står for arbejdet med 
procesplanen og valget. Lotte udsender i denne uge forvaltningens plan til udvalget.  

 

Punkt 8 15 min. 
O 

Aula FN 



Brug og kommunikation i forhold til bestyrelsesarbejdet 
Referat: 
Vi holder os pt indkald via eksterne kanaler.  
Punkt 9 5 min. 

O 
Evt. LLC 

 
Referat: 
Der planlægges lejrskoler pt.  
Efter COVID bliver det skønt at finde sammen i større fællesskaber.  
Der er fælles fastelavn.  
Kontaktforældrene fra bestyrelsen overvejer, at lave et loppemarked i løbet af foråret. 

 
 

Punkter til kommende møder 

• Skolebestyrelsesprofil 
• Skolens principper 
• Forældrebank 
• Plads til forskellighed 
• Ordensreglement 
• Evaluering af ind- og udskolingsopdeling 

 
 

Skoleårets møderække 

18/8 2021, 16/9 2021, 11/10 2021, 16/11 2021, 12/1 2022 (ændret til 27/1 2022, men 
aflyst), 8/2 2022, 8/3 2022, 6/4 2022, 19/5 2022 og 16/6 2022. 
 

 


